AVVIZ IMPORTANTI - GBIR TAL-HGIEG MID-DJAR

[I-Kunsill Lokali tan-Nadur jixtieq javza lir-residenti dwar dak li gejna infurmati bih minghand Wasteserv
Malta, kif ukoll minn GreenPak, li huma I-kuntratturi li jigbru I-hgieg minn Nadur.

Gejna infurmati li Wasteserv aggornaw |-operati interni taghhom u dan ser jaffettwa I-gbir tal-hgieg minn
wara |-bieb tad-djar, madwar Malta kollha. Infatti, mill-1 ta’ Settembru 2020, hgieg imhallat ma’ materjali
ohra bhal boroz tal-plastik, kaxxi tal-kartun, u oggetti ohra tal-iskart mhux ser jibqghu jigu accettati jew
migbura. Ir-residenti huma mhegga johorgu I-hgieg f'kontenituri li jistghu jergghu jintuzaw bhalma huma
I-bins li diga tgassmu mill-Wasteserv f'kull dar jew kwalunkwe kontenitur iehor li jistghu jergghu jintuzaw
b’mod permanenti.

Ghaldagstant il-Kunsill Lokali tan-Nadur jitlobkom issegwu dawn I-istruzzjonijiet sa mill-ewwel gimgha ta’
Settembru, u kulhadd jibga’ jsegwi I-iskeda li diga tqassmet bieb bieb.

Infakkrukom: il-hgieg ser jibda jingabar kull l-ewwel Gimgha tax-xahar minflok il-Flamis, u r-residenti
jistghu jaghmlu uzu mid-diversi bring-in-sites madwar in-Nadur.

Grazzi tal-kooperazjoni taghkom.

IMPORTANT NOTICE — GLASS COLLECTION DOOR-TO-DOOR

The Nadur Local Council would like to inform you about changes of which we were recently informed by
Wasteserv Malta and GreenPak, that is the contractor who collects glass door-to-door in Nadur.

Wasteserv Malta has informed the Local Council that following internal operation changes, there will be
affects on the glass collection (door-to-door), across all the Maltese localities. In fact, as from 1%
September 2020, glass mixed with other materials such as plastic bags, cardboard boxes and other waste
items, will no longer be accepted or collected. Residents are therefore encouraged to dispose of their
glass in reusable containers such as the bins already distributed by Wasteserv to all households, or any
other reusable container that can be used on a permanent basis.

Hence, the Nadur Local Council urges all residents to follow these instructions as from the first Friday of
September, and for everyone to follow the schedule which has been distributed door-to-door.

Reminder: glass collection door-to-door will now take place every first Friday of the month (not
Thursday), and residents may use the various bring-in-sites around Nadur.

Thank you for your cooperation.



